
Odmev na članek
o onesnaženosti podtalnice
na Ljubljanskem barju

Na kratko bi odgovoril na članek g. Cirila Staniča
v glasilu Naša komuna z dne 11.3. 1992 v zvezi s proble-
matiko ljubljanske deponije.

Vdor onesnažene vode v globino je možno preprečiti
s sanacijo obstoječih deponij, za kar mislim, da projekti
že obstajajo.

Rešitev je v zbiranju onesnažene vode, ki se ustrezno
reciklira, pri čemcr se zaradi izhlapevanja količinc vode
neprestano zmanjSuje To je v razvitem svetu znan in
uporabljen sistem zaščite podtalnice.

Mislim, da bi lahko v času v katerem živimo razmišljali
tudi o naši prihodnosti.
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